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Žáci U15 vybojovali fantastické ligové stříbro! Hodnocení celé
úspěšné sezony.

Během posledního hracího víkendu ligové skupiny B jsme hostili dva celky z Prahy, které se nachází
v tabulce za námi, a tak jsme byli určitě favority. Věděli jsme, že potřebujeme vyhrát alespoň
jednou, abychom udrželi druhou příčku.

Do sobotního zápasu jsme nastoupili s velkou energií a díky presingu získali i několik míčů a zaznamenali snadné koše.
Po 15 minutách jsme vedli 30:8 a zápas byl jasně nasměrovaný k vítězství. Ve druhém poločase jsme si už zkoušeli
některé nové útočné kombinace a stále dobře bránili. Výsledkem bylo jasné vítězství o 40 bodů.

 

15.04.2023 BK Ústí nad Orlicí - TJ Sokol Kbely 77:37 (18:8 37:16 56:31)
Daniel Večeřa - 16, Tomáš Hejtmánek - 14, Tomáš Stýskala - 13, Jan Blaško - 11, Dominik Hodek - 10,
Jakub Ripka - 7, Ondřej Shejbal - 4, David Dobruský - 2, Matěj Pokorný - 0

 

V neděli jsme si už mohli zápas užít, ale rozhodně jsme se chtěli se soutěží rozloučit vítězstvím. Avšak v prvním poločase
to nebylo zdaleko ono, chyběl důraz, energie i přesnost. O přestávce jsme vedli "jen" 33:25. Druhý poločas jsme však
začali dobře, naše obrana už vypadala jako obrana a v útoku jsme za to byli odměněni několika snadnými koši. Třetí
periodu jsme ovládli 20:4 a zápas tak zlomili v náš prospěch.

 

16.04.2023 BK Ústí nad Orlicí - Jižní Supi 69:44 (17:12 33:25 53:29)
Daniel Večeřa - 18, Dominik Hodek - 14, Tomáš Stýskala - 10, David Dobruský - 6, Tomáš Hejtmánek - 5,
Jan Blaško - 4, Matěj Pokorný - 4, Jakub Ripka - 4, Ondřej Shejbal - 4

 

HODNOCENÍ CELÉ SEZONY:

Těmito výhrami jsme zakončili úspěšnou sezonu ozdobenou stříbrem v ligové skupině B, když jsme dokázali vyhrát 11 ze
14 zápasů. Naše výkony měly v průběhu soutěže rostoucí tendenci a především v jarní nadstavbové ligové fázi jsme
předváděli dobrý basketbal. Naše hra se opírala především o kvalitní obranu, která byla v naší skupině vůbec nejlepší.
Soupeře jsme udrželi průměrně na 49 bodech za zápas, což je dobrá vyzitka. Pod vlastním košem si už dokážeme pomoci
ze slabé strany a důležité také je, že jsme poměrně dobře kontrolovali obranný doskok. Náš celoplošný presing se
zdovjovanám dělal problém většině soupeřů a často jsme tak získali míč pro snadné zakončení.

V útoku byla naše hra založena především na hře 1na1 a ke konci sezony jsme už začali využívat i clon a pomalu se
připravovat na útočné kombinace, které nás v dorosteneckých kategoriích čekají.

Ať jenom nechválíme, tak je třeba zmínit jednu disciplínu, ve které jsme byli defacto nejhorší z celé souteže a to je
střelba trestných hodů. Jako tým jsme měli úspěšnost pouhých 36%! To je vážně hodně slabé a pokud se v tomto chtějí
kluci zlepšit, musí přes léto odstřílet tisíce šestek venku na hřišti.

 

Co bylo také velmi pozitivní a zajisté i pomohlo k celkovému umístění, to byla účast hráčů. K zápasům jsme jezdili
pravidelně v dostatečně početné a kompletní sestavě, což se vždy hodí.
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Náš tým byl opravdu dobře složen a každý v něm měl svoji roli. Někdo pomohl obranou, jiný zase měl zisky, další se rval
pod košem o doskoky. V útoku jsme měli několik hráčů, kteří se dokázali více prosazovat. Když se nedařilo jednomu, vzal
to na sebe někdo jiný, takže to pro soupeře nebylo tolik snadné ubránit.

Z čeho mám také velkou radost je náš týmový duch. Měl jsem z kluků pocit, že jsme jeden tým, který chce vyhrávat a to
vždy hodně pomůže. Sezonu lze tedy hodnotit jako velmi úspěšnou a samotné ligové stříbro je možná i trochu
překvapením, ale zaslouženým!

 

V příští sezoně poskočíme již do dvojročníkové kategorie U17, tedy budeme se běžně potkávat i se soupeři o rok staršími.
Tým dozná asi dvou změn, kdy pravděpodobně s týmem nebude hrát Tadeáš a Domča (jeden odchází do Pardubic a
druhého čekají boje v lize U14), naopak by tým mohli posílat Adam Karlík s Lukášem Gapkem, tedy dva chlapci ročníku
2007.

V sezoně 23/24 budeme nastupovat v Nadregionální lize kadetů, kde chceme pokračovat ve výkonostním posunu a
připravit se na kvalifikaci o ligu kadetů pro sezonu 24/25.

18.04.2023 Martin Šorf
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